
 
                             

            

Foreningen for aktive hundeejere 

                        Bestyrelsesmøde mandag d. 18/11 -24 kl. 18 Mosegårdsvej 20 Vordingborg 

Til stede: Henning, Camilla, Pia, Connie, Jette og Linda 

Referat: 

1. Nyt fra formanden 

Der er ændret tidspunkter for et par af klubbens kredskonkurrencer, lydighedskonkurrencen er flyttet til 10-

08-2025, da den ellers ville falde sammen med klubbens forårs-rally-konkurrence. Efterårets 

rallykonkurrence flyttes til 17-08-2025, da den ellers ville falde sammen med DKKs DM i HTM.  

 

Der er i år mange rallykonkurrencer i kreds 6, men ikke mange agilitykonkurrencer.  

 

Kredsgeneralforsamlingen afholdes d. 26-02-2025, muligvis i Solrød. Det vides allerede nu, at kassereren, 

Josefine, ikke opstiller. Formanden for agilityudvalget, Christian, genopstiller heller ikke.  

 

Der er økonomiske udfordringer ift. IGU- uddannelsen. Der forsøges at mindske kørselsudgifterne til 

instruktørerne ved at placere undervisningen i klubber tættere på instruktørerne.  

 

D. 31. maj/1. juni afholdes der hundeførerweekend i Jyderup. Der mangler instruktører og Camilla har meldt 

sig til et hold med tricks. 

 

Fra Hovedbestyrelsen:  

Der er en tilbagegang på ca. 600 medlemmer ift. sidste år. 

 

Der vil finde en opdatering af håndbogen sted med bl.a. muligheden for betaling til instruktører mm.  

 

Det skal igen være muligt at tage den røde Agria trænerbog.  

 

Landsforeningens hjemmeside er blevet ændret – den er stadig ikke nem at finde rundt på.  

 

Der vil komme nogle regelændringer for Hoopers ift. udstyr. Der er stort set de samme regler i DcH som i 

DKK.  

 

Fra LUU: 

Nogle kredse kommer til at afholde test-eksamener op overbygningerne.  

 

Rally: 

Der har været en onlinegennemgang af de nye skilte.  

 

Friluftsrådet: 

Når man booker skovområder til hundetræning, skal man være opmærksom på, at andre kan/må færdes i 

skoven samtidig. 

 

 



2. Nyt fra kassereren 

Vi har lidt færre penge end sidste år, men vi har også lidt færre medlemmer. 

Der savnes en opgørelse over hvor mange rosetter, der er brugt til lokalkonkurrencerne.  

Ang. OK så er Pia ved at undersøge om der er en fejl i den foreløbige opgørelse vi har modtaget.                                       

Vi betaler ikke for leje af vores kaffemaskine – kaffen koster ca. 14 kr. pr pose afhentet hos Cafax.  

3. Evaluering af nw-lokalkonkurrence+ uoff. NW 

Den uoff. konkurrence var samtidig eksamen for Tina Mejdahl. Det var en god dag med enkelte dygtige 

hunde.  

Lokalkonkurrencen var også en god dag med god succes, særligt for begynderne. Klubmester i Åben Light 

blev Henri med Rose og i Åben blev det Lotte med Luna. Der var god tilslutning.  

4. Generalforsamling 

a. Kassereren er på valg og Pia fortsætter 

Bestyrelsesmedlem Linda er på valg og genopstiller ikke, mangler tid efter hun igen er blevet mor. 

Bestyrelsesmedlem og sekretær Jette er på valg og genopstiller ikke pga. manglende samarbejde,  

Suppleant Connie er på valg og genopstiller ikke, da hendes arbejdstider gør, at hun sjældent kan deltage 

i møderne. 

Jette har endnu ikke afgjort om hun fortsætter i lydighedsudvalget, da hun ikke længere kan regne med 

hjælp fra Hans.  

b. Ændring af kontingent/træningsgebyr 

Der foreslås ingen ændring af kontingent/træningsgebyr for 2026. 

 

5. Status på klubhus 

Loftet i køkkenet er taget ned og alle døre er fjernet. Man kan delvis opholde sig i huset, men det roder. Vi 

kan muligvis sidde der til julearrangementet. Det vides ikke, hvornår huset kan tages i brug.  

 

6. Se på evt. nyt inventar (26/11 9.30-10.30) 

Det kan være muligt at overtage noget inventar fra Fanefjordskolen, der skal lukke. Camilla og Linda tager 

afsted. 

7. Støjmøde (28/11 17.00-18.30) 

Henning deltager. 

 

8. Søgning af fondsmidler 

Henning har kigget på Nordea Fonden. Det ser positivt ud ift. det vi gerne vil søge midler til, herunder bla, 

nye bord-bænkesæt.  

9. Forslag til ændring af regler for årets hund 

Reglerne for ”Årets hund” ændres således at optjeningen sker fra 1. november til 30. oktober. Da 

anerkendelserne uddeles til julearrangementet, skal perioden slutte, så det kan nås at bestille præmier 

hjem.  

 

10. Julearrangement 

a. Aktiviteter : Henning, Camilla, Linda, Pia og muligvis Jette arrangere poster – gerne med hund. 

Henning står for gløgg og æbleskiver.  

b. Jubilarer: Følgende har jubilæum i år: Margit Tange – 15 år, Pia K. Jensen – 15 år, Karin S.Jensen - 20, 

Ulla Vest 40 år. Pia skaffer gaver. 

c. Årets hunde: Årets hunde for 2024 er: Lydighed – Gonza, Agility – Victor, Rally – Catie, Nose Work – 

Frejdis. 

d. Hundeførermærker: Følgende har opnået hundeførermærker i år: Pia Jensen – sølv i lydighed, 

Camilla Kikkenborg - sølv i rally og Jannie Julin – guld i rally.  

11. næste møde 

a. Hvornår: Aftales på generalforsamlingen når den nye bestyrelse er valgt.  



b. Hvem har mad med: Aftales på generalforsamlingen når den nye bestyrelse er valgt. 

c. Punkter til næste møde:  Konstituering 

Udvalg 

Kalender 

Klubhus 

Fondsmidler 

12. evt. 

Louise slettes som instruktør, hun har ikke meldt endelig ud, om hun senere vil genoptage undervisning, 

men i så fald vil hun komme på listen igen.  

 

Camilla vil udsende et medlemsbrev ang. løse hunde på parkerings- og træningsplads.  

 

 

Venlig hilsen  

Jette 

 

 

 


